
Zapisnik seje UO DMS, 23. december 2014, 10.30 -11.30 

Udeleženi: Janko, Žiga, Dragana, Natalija in Janja 

Sklepi, mi smo jih sprejeli: 

1. Ker ni bilo nobenega komentarja k predlogu Statuta, je ta sprejet s strani UO in gre na občni 

zbor 

2. Dragana pripravi kratko in jedrnato vsebinsko poročilo za občni zbor (večina je že) 

3. Finančno poročilo se pripravi po novem letu, ko bodo podatki (Dragana) 

4. Uredimo avtorske pravice v zvezi s Priročnikom za moderatorje (najdemo ali ponovno 

pridobimo dovoljenje od Cirile Toplak (Natalija). 

5. V zvezi s programom smo sprejeli naslednje sklepe: 

• Imamo program do maja in program delavnic 

• Natalija odgovori vsem predlagateljem. 

• Junija predlagamo Toneta s temo v gozdu. 

• Vsak dogodek naj ima  (če se da) dva nosilca, da bomo v praksi  razvijali dialog. 

• Poleg zbranih predlogov je Janko predlagal treninge veščin in se precej pokriva z idejo 

Community of practice. 

• Predlagamo  možnost “job shadoving” (moderatorji dajo možnost, da kolegi 

prisostvujejo njihovim izvedbam. 

• Za povečanje prakse predlagamo povezavo z Slovenskim muzejskim društvom glede 

proaktivnih kavarn (PAC) 

• V ta namen bomo pripravili članek o PAC (Natalija, Marjeta, Janja) 

• Janko bo malo preveril potencialne razpise za to sodelovanje (PAC) 

• Nadaljujemo sodelovanje z združenjem Manager 

 

Zapisala: Janja Rebolj 


